
Modtaget den 14/09-2022 

Forslag 5 til Beboermøde 2022. 
 

Beboerforslag vedr. vaskeriet. 

På grund af den generelle energisituation fremsætter jeg følgende til beslutning: 

Forslag A. 

Vaskeriet bør indføre et poletsystem eller lignende som bevirker at beboerne personligt vasker på 

deres adresse. Begrundelse anføres at ALLE lejere betaler for vaskeriets omkostninger.  

Forslag B. 

Desuden bør den generelle udendørs belysning justeres på en energibesparende måde.  

 

Ovenstående forslag begrundes i at de ovenstående justeringer har indvirkning på vores husleje.  

 

Med venlig hilsen 

Mogens og Mona B52 

 

Bestyrelsens kommentar: 

Bestyrelsen anerkender at energipriserne er på himmelflugt, men mener ikke at polet eller 

betalingsløsning på vaskeriet bør være løsningen. Afdelingen har i mange år kunne stå sammen 

kollektivt omkring vaskeriet, og dette bør ikke ændre sig. 

Belysningen i afdelingen er består hovedsageligt af LED pærer, og selvom tanken er rigtig god, så er 

besparelsen yderst begrænset i det overordnet budget samt i tryghed, som dog ikke kan måles i 

kroner og øre. 

Bestyrelsen kan derfor ikke støtte op om forslaget.  

 


